
 
 

 

 

Zápis ze 106. schůze VV ŠSČR 

Praha, 22. března 2016 
 

Přítomni: Viktor Novotný, Marek Vokáč, Rostislav Svoboda, Jan Malec, Petr Pisk, Martin Petr 

 

Omluven: Jiří Havlíček 

 

Hosté: František Štross (generální sekretář ŠSČR), Jan Kolašín (sekretář a webmaster ŠSČR), Milan 

Petras (sportovní sekretář ŠSČR), Trang Nguyenová (administrativní pracovnice ŠSČR), David 

Kaňovský (trenér reprezentace mládeže), Petr Buchníček (ředitel Mitropa Cupu 2016) 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatele 
zápisu 

 

Schůzi zahájil ve 13:34 předseda V. Novotný. Zapisovatelem byl určen František Štross, ověřovatelem 

Viktor Novotný. 

 

2. Schválení zápisu ze 105. schůze VV ŠSČR   
 

Usnesení 106/1: VV ŠSČR schvaluje zápis ze 105. schůze VV ŠSČR. 

 

Příloha 1: Zápis ze 105. schůze VV ŠSČR 
 

3. Schválení programu 106. schůze VV ŠSČR 
 

  Bod programu Předkladatel 
1 Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu V. Novotný 

2 Schválení zápisu 105. schůze VV ŠSČR V. Novotný 

3 Schválení programu 106. schůze VV ŠSČR V. Novotný 

4 Zpráva předsedy ŠSČR V. Novotný 

5 Potvrzení usnesení per rollam F. Štross 

6 Kontrola úkolů F. Štross 

7 Hodnocení Konference ŠSČR 2016 V. Novotný 

8 Změna webu ŠSČR J. Havlíček 



 
 

 

 

9 Zpráva předsedy KM J. Havlíček 

10 Zpráva předsedy KMK M. Petr 

11 Zpráva předsedy TMK M. Vokáč 

12 Zpráva předsedy STK J. Malec 

13 Mitropa Cup 2016 P. Buchníček 

14 Zpráva delegáta FIDE P. Pisk 

15 Zpráva předsedy OK F. Štross 

16 Zpráva sekretariátu F. Štross 

17 Různé   

18 Závěr   

 

Vzhledem k chybějícím podkladům k bodům Zpráva hospodáře, Zpráva předsedy LK a Zpráva KR bylo 

dohodnuto stáhnout tyto body z programu schůze a zároveň je nahradit novými body Mitropa Cup 

2016 a Zpráva delegáta FIDE. 

 

Usnesení 106/2: VV ŠSČR stahuje body Zpráva hospodáře, Zpráva předsedy LK a Zpráva KR 

z programu schůze. 

 

Usnesení 106/3: VV ŠSČR zařazuje nové body Mitropa Cup 2016 a Zpráva delegáta FIDE do programu 

schůze. 

 

Usnesení 106/4: VV ŠSČR schvaluje program 106. schůze VV ŠSČR.  

4. Zpráva předsedy ŠSČR 

Zprávu předsedy uvedl V. Novotný. 

Sportovní dění 

Po poslední koaliční schůzce to vypadá, že státní rozpočet na sport by mohl být příští rok 6 miliard. 
Tuto částku zmiňuje i ministr Babiš, který ale jedním dechem dodává, že až 600 mil. Kč, které ještě 
letos putují z loterií přes ČOV by mělo nově rozdělovat MŠMT. Návrh novelizace loterijního zákona 
v tomto duchu je v Parlamentu.  
 
3 miliony z loterijních peněz máme v letošním rozpočtu my, financujeme z nich rozvojové projekty 

Podpora šachových kroužků, Krajská tréninková centra či Šachy do škol. Jelikož nejde o peníze ze 

státní dotace, je mnohem snazší jejich cesta dolů do klubů. Výhodou cesty loterijních peněz přes ČOV 

je i jejich předvídatelnost (kolik dostaneme z MŠMT, se můžeme dnes jen dohadovat, stačí jedna 

chyba v žádosti a může to být i 0) a tříletá lhůta k jejich využití (oproti zákonitostem ročního státního 

rozpočtu s povinným vyúčtováním do poslední koruny). Jak též zmiňuje ve svém dopise J. Kejval, 

politická garnitura se též rychle mění, kolik jen já pamatuji různých ministrů školství. Proto 



 
 

 

 

podporujeme zachování financování z loterií přes ČOV a vítáme, když v tomto smyslu budete 

informovat své poslance a senátory. (pozn. ověřovatele – později dohodnuto zrušit lobbing za loterie 

za příslib přesunu všech výnosů z hazardu na sport – v r. 2020 přes 9 mld. Kč).   

Zrušení loterijního toku přes ČOV a změny ve struktuře financování jednotlivých programů MŠMT 

mohou i přes navýšení prostředků v budoucnu vést i k utlumení některých našich rozvojových 

programů. Příkladem budiž Podpora kroužků, kde teď obdobný program má přímo MŠMT – program 

VIII. V jeho rámci posílá stát letos 1000 Kč na každé registrované dítě (žádosti mohly podávat kluby a 

TJ od 20 dětí). Bohužel řada našich oddílů, které splňovaly podmínky, si žádost ani nepodala. Přitom 

šlo o jeden z nejjednodušších dotačních formulářů vůbec a některé naše oddíly dosáhly i na dotace 

převyšující 100 tis. Kč. Jelikož je zde slušná pravděpodobnost, že ještě letos bude vyhlášeno 2. kolo, 

vyzývám všechny oddíly pracující s mládeží k podání žádosti (pozn. ověřovatele – poslední informace 

je, že 2. kolo nejspíš nebude, je ale potřeba se připravit na příští rok, žádosti se podávají letos na 

podzim).  

Navýšení prostředků se předpokládá též do sportovní infrastruktury, která se šachistů moc netýká.  

Osobně tedy předpokládám, že pokud padnou loterie přes ČOV, ŠSČR jako takový si i přes navýšení 

rozpočtových prostředků na sport pohorší. Tento výpadek musí nahradit jednotlivé oddíly, které 

mohou na trenéry a vybavení získat řádově vyšší prostředky přímo od MŠMT. 

Aktivity předsedy 
2. března jsem na pozvání Ave-kontaktu navštívil Pardubice. Projednali jsme stav příprav jednotlivých 
turnajů, které pro ŠSČR agentura v letošním roce zajišťuje. Zástupci agentury vyslovili přání, aby ŠSČR 
pomohl se zajištěním účastí našich šachových legend na MS seniorů v Mariánských Lázních. 
Informoval jsem je o vývoji žádosti ŠSČR o dotaci od MŠMT na pražské ME mládeže (nakonec 
obdržíme 2 mil. Kč). Přislíbil jsem pomoc v jednání s Prahou. 
  
14. 3. jsem se sešel s M. Petrem, projednali jsme grantové řízení na propagaci šachu, změnu na postu 

předsedy KMK a stav příprav dalších projektů.  

18. 3. jsem jednal s hospodářem ECU Martinem Hubou. Stěžejním tématem bylo čerpání evropských 

peněz na šachy. ŠSČR je díky svému profesionálnímu aparátu a finanční rezervě vhodným kandidátem 

na spolupráci. M. Huba připravuje propojování subjektů do jednotlivých žádostí (týká se třeba i 

klubů) a zásobník vhodných projektů.   

Přihlásil jsem se na Národní sportovní konferenci, kterou pořádá 25. 4. K. Valachová. V sobotu před 

tím se účastním VH ČUS. 

Usnesení 106/5:  VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy. 

 

Úkol 106/1: Vytvořit přehled rozdělení prostředků pro šachové oddíly z programu VIII – sekretariát. 

 



 
 

 

 

Úkol 106/2: Zaregistrovat ŠSČR v programu Erasmus - sekretariát. 

      

5. Potvrzení hlasování per rollam 

VV ŠSČR potvrzuje hlasování učiněná per rollam: 

Usnesení 106/6: VV ŠSČR schvaluje navýšení pokladního limitu pražského sekretariátu o 20.000 Kč z 

důvodu výběru zálohy pro vyplacení cestovného na Konferenci ŠSČR. 

Usnesení 106/7: VV ŠSČR schvaluje předložený konkurz na manažera projektu Šachy do škol. 

Usnesení 106/8: VV ŠSČR schvaluje předložené propozice Mitropu Cupu 2016. 

Usnesení 106/9: VV ŠSČR souhlasí s odpuštěním organizačních poplatků až 8 členům slovenské 

výpravy na turnaji Mitropa Cup 2016. 

6. Kontrola úkolů 
 

F. Štross informoval o průběžném plnění úkolů. 

 

Usnesení 106/10: VV ŠSČR bere na vědomí kontrolu úkolů. 

7. Hodnocení Konference ŠSČR 2016 
 
Konferenci ŠSČR 2016 zhodnotil V. Novotný. 
 
Diskutovaly se především připomínky Revizní komise, které Konference uložila Výkonnému výboru 
zapracovat do legislativy a činnosti ŠSČR, a dále rozdělení půlmiliónové dotace pro kraje. Otázkou je, 
jakým způsobem dotaci na KŠS rozdělit, zda paušálně či po splnění stanovených podmínek. Bylo 
dohodnuto, že hospodář R. Svoboda otázku rozdělení dotace nejprve prodiskutuje s krajskými 
předsedy a po té připraví návrh. 
 
V krátkosti byl také diskutován termín příští volební Konference a předběžně byl stanoven na sobotu 
25. 2. 2017. Opět v Hotelu Slunce v Havlíčkově Brodě.   
 

Usnesení 106/11: VV ŠSČR bere na vědomí hodnocení Konference ŠSČR 2016. 

 

Úkol 106/3: Připravit návrh k vyplacení dotace Organizace sportu v KŠS – R. Svoboda 

 

Úkol 106/4: Zarezervovat prostory pro konání Konference ŠSČR 2017 v Hotelu Slunce v předběžném 

termínu 25. 2. 2017 – sekretariát. 



 
 

 

 

 

Úkol 106/5: Aktualizovat rozpočet ŠSČR v příslušných sekcích na webu – sekretariát. 

 

8. Změna webu ŠSČR 
 

Informace o aktuální situaci se změnou webu zaslal J. Havlíček. 
 
Na projektu se průběžně pracuje. Baader Computer se již dohodl s panem Šmajzrem na struktuře 

souboru XML, ve kterém bude pan Šmajzr poskytovat svá data do datového modelu nového webu, 

k čemuž již dochází. Tato data pak poskytuje zase Baader Computer společnosti Litea Solution k jejich 

prezentaci na webu. Současně probíhá grafické dopracování dalších stránek webu. Zatím nebyl 

zahájen přenos statických dat. 

Usnesení 106/12: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu o změně webu ŠSČR. 

 

9. Zpráva předsedy KM 
 

Zprávu předsedy KM zaslal J. Havlíček. 

 

Byly vypsány konkurzy na MČech U10, MČech U16, MMaS U16 a MČR v rapid šachu 2016. Dále byl 

vyhlášen konkurz na profesionálního manažera projektu Šachy do škol. Již přišla první zajímavá 

nabídka. Konkrétní informace podá při schůzi sekretariát, do vypršení lhůty přihlášek nechceme nic 

zveřejňovat. 

  

Dále byly zveřejněny podmínky projektu Podpory šachových kroužků. Protože se počet aktivních 

účastí zvedl na 4, byl přepracován manuál k projektu. Byly zveřejněny aktuální seznamy mládeže ve 

všech oddílech tak, aby si každý oddíl mohl v průběhu roku sledovat, jak si jeho členové vedou. Také 

byl současně připraven list v Excelu při nahlašování aktivních žáků pro objednání šachové literatury, 

aby se zpřehlednila logistika objednávání a zasílání požadovaných knih a cvičebnic. 

Při MČR mládeže v Koutech proběhla schůzka s trenéry za poměrně chabé účasti (jen 2 zástupci 

z Moravy). Trenérům bylo prezentováno, že současný stav je nutné změnit. Hovořilo se jednak  

o srovnání podmínek národních mistrovství (místo MČech a MMaS zavést dvě, případně jedno 

polofinále od U14 výše, nižší kategorie by potřebovaly nejspíše jiný model) a jednak se hovořilo  

o povýšení kvality turnajů (např. MČR jako uzavřený turnaj pro 12, omezený počet i na polofinále).  

To by pak mohlo být vyváženo tím, že by se v každém kraji vytipovaly cca 2 turnaje dospělých (Openy, 

kde startuje hodně mládež) a tam by svaz uhradil pro rozbory jednoho trenéra. Tím by odpadla 

turistika na národní mistrovství a více šachistů by se mohlo zúčastnit kvalitních turnajů blízko svého 

bydliště s kvalitními rozbory. To je ale jen jeden z celé řady námětů. Přítomní trenéři byli vyzváni, aby 



 
 

 

 

sami aktivně spolupracovali, aby to nebyla jen KM ŠSČR, která musí vše navrhnout a ostatní to pouze 

zamítnou.  

Usnesení 106/13: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy KM. 

Úkol 106/6: Vyřešit komisi pro výběr manažera ŠDŠ a předložit ji ke schválení – KM, sekretariát. 
 

10. Zpráva předsedy KMK 
 

Svou zprávu uvedl M. Petr. 
 
Do grantového řízení na projekty popularizující šachy se přihlásilo celkem 14 zájemců, kteří 
dohromady žádali o 497 tisíc Kč. Rozdělení 67 tisíc Kč provedla hodnotící komise ve složení Jan 
Lamser, Viktor Novotný, Petr Souček, Jan Kolašín a Martin Petr, její návrh je v příloze. 

Honzovi Kolašínovi se podařilo během MČR mládeže a juniorů zorganizovat online komentář 
probíhajících partií, vysílaný na YouTube kanálu ŠSČR. Komentátorem byl Vojtěch Plát, do přenosů 
k analýzám a rozhovorům průběžně přicházeli také účastníci MČR (např. prakticky všichni účastníci 
silného turnaje juniorů). 

Nová kamera ŠSČR byla kromě online přenosů využita také k natáčení reportáží z Memoriálu Věry 
Menčíkové a domácího zápasu ženského týmu Unichess Ž. Obě reportáže byly odvysílány v pořadu 
V šachu. 

V KMK připravujeme oslavu mezinárodního dne šachu 20. 7. 2016 – ve spolupráci s ČUS, v rámci 
projektu Sportuj s námi. Pak také připravujeme prezentaci šachu v olympijském parku na Lipně 
během letní olympiády v Riu – ve spolupráci s ČOV. 

Z pozice předsedy KMK rezignuji na svoji funkci. Důvody bych rád rozebral osobně během zasedání 
VV. Navrhuji, aby od 1. 4. byl předsedou komise Jan Kolašín. 

 
Usnesení 106/14: VV ŠSČR bere na vědomí rezignaci Martina Petra na funkci předsedy KMK k 31. 3. 
2016. 
 
Usnesení 106/15: VV ŠSČR jmenuje od 1. 4. 2016 Jana Kolašína do funkce předsedy KMK. 
 
Usnesení 106/16: VV ŠSČR schvaluje předložený návrh rozdělení finančních prostředků v rámci 

grantového řízení na projekty popularizující šachy v roce 2016. 

Usnesení 106/17: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy KMK. 
 
Úkol 106/7: Upravit kontakty na webu v sekci KMK – sekretariát. 
 
Příloha 2: Návrh na rozdělení grantových prostředků 
 
Příloha 3: Monitoring šachu únor 2016 



 
 

 

 

 

11. Zpráva předsedy TMK 
 

Zprávu předsedy TMK předložil M. Vokáč. 
 
TMK se v tomto období zabývala konkrétní přípravou nejbližších reprezentačních akcí – Mitropa Cup 

a ME mládeže Praha 2016 – a věnovala zvýšenou pozornost průběhu MČR mládeže, především 

kategorií H18+H20. 

Mitropa Cup Praha 2016 – zprávu o stavu organizačních příprav podá ústně Petr Buchníček ve své 

zprávě.  

ME mládeže Praha 2016 – v rámci kompetence TMK byla doposud vyřešena spolu se sekretariátem a 

hospodářem forma přihlášky a byly zveřejněny nezbytné informace pořadatele pro hráče ČR 

kategorie extra. Nejasná zatím zůstává problematika reprezentantů ČR zařazených do svazového 

projektu ME mládeže: počet reprezentantů a jejich jmenovitý výběr, jejich ubytování a stravování, a 

jejich trenérské zabezpečení. Zprávu o stavu příprav podá ústně reprezentační trenér mládeže David 

Kaňovský 

Dále je třeba uzavřít smlouvy s reprezentanty na rok 2016. Návrhy jednotlivých smluv jsou uvedeny 

v neveřejných přílohách této zprávy. Smlouvy jsou částečně upraveny, problém především 

v ekonomické stránce smluv představuje ošetření účasti reprezentantů na nově sledované soutěži 

ME v rapid šachu a bleskovém šachu v Tallinu 2016, s jejímž zařazením do smluv původní návrh 

rozpočtu nepočítal. Je nutno prodiskutovat ekonomické otázky této soutěže (úhrada dopravy, pobytu 

a honoráře Navary a Lázničky). 

Posledním smluvním závazkem, který je nutno vyřešit, je smlouva s reprezentačním trenérem 

mládeže na období od dubna 2016 (dnes platná smlouva končí k 31. 3. 2016). Návrh této smlouvy je 

uveden v neveřejných přílohách této zprávy. Připomínky a případné úpravy této smlouvy budou 

prodiskutovány ústně s TRM. 

Přestupy mezi federacemi – Peter Michalík již byl převeden na listinu CZE, k dořešení je otázka jeho 

účasti na letošním MČR. 

Znovu se otevírá otázka přestupu Catariny Leite z portugalské federace do CZE. Její přestup již 

vyhovuje všem předpisovým požadavkům, jediným poplatkem přestupu je 250 euro na FIDE. Tomáš 

Oral požádal, aby ŠSČR uvážil svůj případný příspěvek na úhradu tohoto poplatku vzhledem k tomu, 

že Catarina Leite dva roky vyčkala s podáním přestupu tak, aby nebyl přestup spojen s dalšími 

poplatky. 



 
 

 

 

Diskuze: Dlouho se diskutovaly otázky projektu ME mládeže 2016. TRM D. Kaňovský momentálně 

ještě oslovuje a komunikuje s oprávněnými členy reprezentační výpravy. Je dohodnuta součinnost se 

sekretariátem, který bude zajišťovat přihlášky českých hráčů. 

Diskutovány také byly návrh reprezentačních smluv. Částky ve smlouvách jsou oproti loňskému roku 

nižší z toho důvodu, že reprezentanti se nemusí účastnit MČR, které je termínově v těsné blízkosti s 

ME jednotlivců. 

Nová smlouva s trenérem reprezentace mládeže D. Kaňovským nebyla v navrženém znění schválena. 

Vzhledem k některým připomínkám k práci TRM bylo dohodnuto, že smlouva bude uzavřena pouze 

na půl roku. Po té bude buďto prodloužena anebo se vypíše nový konkurz.  

Usnesení 106/18: VV ŠSČR schvaluje částky v reprezentačních smlouvách ve výši 135.000 Kč u D. 

Navary, 115.000 Kč u V. Lázničky a 95.000 Kč u Z. Hráčka. 

Usnesení 106/19: VV ŠSČR schvaluje navržené znění smluv s Davidem Navarou, Viktorem Lázničkou a 
Zbyňkem Hráčkem. 
 
Usnesení 106/20: VV ŠSČR neschvaluje příspěvek na poplatek FIDE za změnu federace Catariny Leite. 
 
Usnesení 106/21: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy TMK. 
 
Úkol 106/8: Upravit smlouvu s TRM D. Kaňovským a předložit ji ke schválení – TMK.  
 

12. Zpráva předsedy STK 
 

Zprávu STK uvedl J. Malec. 

 

Ligové soutěže družstev se blíží závěru. Stanoven je termín rozšířené STK na 15. 5. v Havlíčkově Brodě 

v Hotelu Slunce. Započala příprava sportovního kalendáře 2016/17. 

 

Byly ukončeny konkurzy a vybráni pořadatelé MČR v rapidu žen (Znojmo 16. - 17. 4. i schváleny 

propozice), mužů (Pardubice 20. - 21. 7. i schváleny propozice) a juniorů/juniorek (Vyškov 10. -

 11. 9.), MČR seniorů (Rychnov nad Kněžnou 20. - 28. 8.) a MČR družstev v rapidu (jako Pohár ČR) a 

v blesku (Liberec, termín pravděpodobně 24. - 25. 9.). 

  

Probíhá příprava propozic MČR seniorů - je nutno ve VV ujasnit příspěvek pro účast na domácím MS 

pro úspěšné z MČR. 

 

Připravuje se konkurz na vedoucí skupin ligových soutěží (na 3 roky od 2016/17 počínaje) a na MČR 

juniorek a polofinále juniorů. 

 



 
 

 

 

Přetrvává problém s hledáním termínu Slovenskočeské extraligy žen 2016, poslední návrh ze SŠZ je 

11. - 15. 5. v Prievidzi - nutno je posoudit v kontextu 8. 5. končícího MČR jednotlivců (m+ž). 

 

Diskuze: Diskutovalo se především o poskytnutí podpory na MS seniorům vítězům z MČR seniorů. 

Dohodnuto, že vítěz v kategorii nad 50 let obdrží podporu 5.000 Kč a nejlépe umístěný hráč nad 65 

let v kategorii nad 60 let obdrží podporu 5.000 Kč. Obě částky půjdou z kapitoly rozpočtu V1.11 (MS 

seniorů). Zbývajících 40.000 Kč půjde na podporu nejlepších českých seniorských velmistrů. 

 

Usnesení 106/22: VV ŠSČR schvaluje podporu na MS seniorů 2016 pro vítěze MČR seniorů v kategorii 

nad 50 let ve výši 5.000 Kč a pro nejlépe umístěného hráče nad 65 let v kategorii nad 60 let ve výši 

5.000 Kč.  

 

Usnesení 106/23:  VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy STK. 
 
Úkol 106/9: Pozvat A. Továrka na závěrečné extraligové trojkolo – sekretariát. 
 

13. Mitropa Cup 2016 
 

Aktuální informace o Mitropa Cupu sdělil P. Buchníček. 

       Do stanoveného termínu se přihlásily všechny oprávněné federace s výjimkou Francie, která se 
nezúčastní z ekonomických důvodů. Náhradou za Francii bude druhý tým ČR v kategorii mužů a 
polský tým v kategorii žen. 

       Nominaci rozhodčích zajistí KR. Jisté je, že hlavní rozhodčí bude IA Jiřina Prokopová, která je uvedena 
i v propozicích.  

       Webové stránky budou fungovat na adrese http://chess.cz/mitropa/. Zatím jsou zde pouze 
propozice. Vytvoření webu je ještě v řešení, webmaster ŠSČR J. Kolašín je tvořit nebude, pouze 
poskytne potřebnou součinnost v přístupu na web atd.  

       Doprovodné akce a mediální podpora se bude řešit ve spolupráci mezi pořadateli a KMK. Poháry pro 
vítěze budou pravděpodobně objednány ve sklárně v Novém Boru. 
 
Usnesení 106/24: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu o Mitropa Cupu 2016. 

14. Zpráva delegáta FIDE  

Zprávu delegáta FIDE předložil P. Pisk. 

 

http://chess.cz/mitropa/


 
 

 

 

Delegát ŠSČR se zúčastnil v pozici turnajového ředitele ECU dalšího zasedání vedení Evropské šachové 

unie, tentokráte ve Lvově (Ukrajina, 1. - 2. března 2016). K dispozici jsou oficiální informace ze schůze 

v anglické zprávě vytvořenou sekretariátem ECU (viz příloha). Pro ČR je důležitá informace, že IA 

Jiřina Prokopová byla vybrána mezi 15 evropských rozhodčích nominovaných prezidentem ECU na 

Šachovou olympiádu 2016 v Baku!  

Usnesení 106/25: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu delegáta FIDE. 
 
Příloha 4: Zápis ze schůze ECU 
 

15. Zpráva předsedy OK 
 

Zprávu OK okomentoval F. Štross. 

Zpracovávají se seznamy od oddílů k registraci členů na rok 2016. K 1. 3. 2016 nezaslalo k registraci 
svůj seznam členů 95 oddílů. Všem těmto oddílům byla zaslána elektronicky urgence. K 18. 3. stále 
ještě nezaslalo seznam členů 26 oddílů, viz příloha. Bude jim zaslána opět výzva s informací, že pokud 
seznam nezašlou do 31. 3. 2016, bude jim dle EK ŠSČR  udělena sankce ve výši 500,- Kč za pozdní 
registraci. 
 
K 18. 3. je registrováno 16.238 členů, z toho 11.123 aktivních a 5.115 neaktivních. 
 
Podzimní fakturu stále ještě neuhradily 4 oddíly: TJ Semily (655 Kč), Agentura GARDE Calcio Olomouc 
(500 Kč), Šachový klub Milovice HRAD (100 Kč), ŠK Česká Lípa (24 Kč za penále). K tomu ŠK DDM 
Varnsdorf ještě dluží uhradit 535 Kč. 
 
V databázi proběhla aktualizace tříd rozhodčích ze školení-semináře v Dolním Benešově. 
 
Usnesení 106/26: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy OK. 
 
Příloha 5: Oddíly s nezaslaným seznamem členů 
 

16. Zpráva sekretariátu 
 
Zprávu sekretariátu předložil F. Štross. 

Obdrželi jsme z maďarské strany návrh smlouvy k projektu Learningchess, viz příloha. Před jejím 
prostudováním a připomínkování bude potřeba ji svěřit kvalifikovanému překladateli. 
 



 
 

 

 

Na Městský soud v Praze byl zaslán návrh na zapsání Šachového svazu Libereckého kraje jako 
pobočného spolku ŠSČR. Jedná se o poslední kraj, který má být zapsán jako pobočný spolek. Pro 
Pražský šachový svaz byla potvrzena plná moc k provedení změn v rejstříku. 
 
Na MŠMT bylo odesláno čestné prohlášení o správnosti údajů týkající se členské základny uváděné 
v žádostech o dotace MŠMT 2016. 
 
Na webu bylo zveřejněno rozdělení prostředků z programu VIII MŠMT týkajícího se TJ a SK spolu 
s dalšími informacemi. 
 
Byl vyřízen přestup Petra Michalíka ze SVK do CZE (18. 3. 2016). Pokračuje jednání s Polským 
šachovým svazem o přestupu J. Worek. 
 
Byly vytvořeny návrhy smluv s vítězi konkurzu na pořádání MČR žen v rapidu, MČR družstev mladších 
žáků, MČR družstev starších žáků a MČR HD8. U soutěží Pohár ČR v rapid šachu družstev a MČR v 
bleskovém šachu družstev je třeba stanovit termín konání soutěží. 
 
S AVE kontaktem byla uzavřena smlouva o pořádání Mitropa Cupu 2016 a oprávněným federacím 
byly rozeslány propozice. Další komunikaci s účastníky zajišťuje turnajový ředitel P. Buchníček. 
 
Na ME jednotlivců v Kosovu byli přihlášeni 4 reprezentanti: Navara, Láznička, Hráček a Štoček. 
 
Jsou připravena osvědčení pro trenéry IV. třídy ve Vyškově (únor 2016) včetně předání seznamu k 
zápisu do databáze členů. Do členské databáze doplněna chybějící kvalifikace trenérů III. třídy ze 
školení ŠSHK květen 2015. Opakují se dotazy na evidenci trenérů T3 ze školení v Rumburku 2015 - 
urgován pořadatel školení P. Chrz, slíbil poslat podklady. 
 
Do ročenky ČUS byl zaslán text s hodnocením sportovních výsledků roku 2015. 
 
Byl aktualizován web GP ŠSČR. 
 
Na ECU byla na návrh KR zaslána žádost o nominaci Jiřiny Prokopové jako rozhodčí pro letošní 
olympiádu v Baku. Ta byla následně i díky aktivitě Petra Piska kladně přijata. 
 
Byl vypracován návrh přihlášky pro české hráče na ME mládeže 2016. 
 
J. Kolašín za pomoci Vojtěch Ruta zrealizoval živý komentovaný přenos s Vojtěchem Plátem během 
MČR mládeže a juniorů v Koutech nad Desnou. 

J. Kolašín se zúčastnil schůzky na ČOV týkající se olympijského parku na Lipně. Šachy budou mít stálý 

prostor pro prezentaci ve Vyšším Brodě.  

Byl aktualizován šachový kalendář mládeže, zveřejněny byly informace o evropských soutěžích v roce 

2016 včetně ME v Praze a MEU v Koutech. 

Je potřeba schválit proplacení faktury FIDE za druhé pololetí roku 2015 v celkové výši 11.218 EUR. 

http://www.chess.cz/www/aktuality/aktuality-ze-sezony-2015-2016/aktuality-z-domova/rozdeleni-dotaci-z-programu-viii-msmt.html
http://www.olympijskypark.cz/docs/mapa.pdf
http://www.olympijskypark.cz/docs/mapa.pdf


 
 

 

 

Usnesení 106/27: VV ŠSČR schvaluje proplacení faktury FIDE ve výši 11.218 EUR. 
 
Usnesení 106/28: VV ŠSČR bere na vědomí informace ze sekretariátu. 
 
Úkol 106/10: Zajistit kvalifikovaný překlad návrhu smlouvy s Learningchess – sekretariát. 
 

17. Různé 
 

Termín a místo 107. schůze VV ŠSČR 

107. schůze VV ŠSČR se uskuteční v úterý 26. dubna v Praze od 13:30. 

 

18. Závěr 
 

V. Novotný poděkoval všem za účast, výdrž a konstruktivní jednání a ukončil schůzi ve 22:05. 

 

 

 

.....................................          ..................................... 
Zapsal:  František Štross                                     Ověřil: Viktor Novotný 
 
 
Soupis nových úkolů: 
Úkol 106/1: Vytvořit přehled rozdělení prostředků pro šachové oddíly z programu VIII – sekretariát. 
Úkol 106/2: Zaregistrovat ŠSČR v programu Erasmus - sekretariát. 
Úkol 106/3: Připravit návrh k vyplacení dotace Organizace sportu v KŠS – R. Svoboda 
Úkol 106/4: Zarezervovat prostory pro konání Konference ŠSČR 2017 v Hotelu Slunce v předběžném 
termínu 25. 2. 2017 – sekretariát. 
Úkol 106/5: Aktualizovat rozpočet ŠSČR v příslušných sekcích na webu – sekretariát. 
Úkol 106/6: Vyřešit komisi pro výběr manažera ŠDŠ a předložit ji ke schválení – KM, sekretariát. 
Úkol 106/7: Upravit kontakty na webu v sekci KMK – sekretariát. 
Úkol 106/8: Upravit smlouvu s TRM D. Kaňovským a předložit ji ke schválení – TMK. 
Úkol 106/9: Pozvat A. Továrka na závěrečné extraligové trojkolo – sekretariát. 
Úkol 106/10: Zajistit kvalifikovaný překlad návrhu smlouvy s Learningchess – sekretariát. 
 
Přílohy: 
Příloha 1: Zápis ze 105. schůze VV ŠSČR 
Příloha 2: Návrh na rozdělení grantových prostředků 
Příloha 3: Monitoring šachu únor 2016 
Příloha 4: Zápis ze schůze ECU 
Příloha 5: Oddíly s nezaslaným seznamem členů 
 
 


